

1. The offer is available to Kuwait Finance House B.S.C. (closed) cardholders (the "KFH Cardholders") and is valid for tickets issued between 18 August 2026 and 18 September 2026, with travel dates between 18 August 2026 and 17 August 2027 (the "Offer Period"). The offer is valid only for tickets purchased via the Turkish Airlines mobile app and website.
 2. The KFH Cardholders can purchase their tickets at a (20%) discount through our Turkish Airlines mobile app and website.
 3. The offer is available for multiple use during the Offer Period.
 4. The offer is not valid for flights departing from Bahrain during the following periods:
 - 11 December 2026 – 17 December 2026
 - 15 January 2027 – 19 January 2027
 - 09 March 2027 – 10 March 2027

The offer is also not valid for flights arriving in Bahrain during the following periods:

 - 19 December 2026 – 20 December 2026
 - 29 January 2027 – 30 January 2027

(Please refer to the table below for the blackout dates.)
 5. The offer is valid for Economy Class and Business Class one way or round-trip tickets from Bahrain to all network.
 6. The promotion code is valid for reservation up to nine (9) passengers.
 7. Fare class rules shall apply in case of changes and cancellations. The discount is not applied to tickets issued after a change and/or cancellation.
 8. The discount amount and the total discounted fare will be displayed after the payment type has been selected on the payment page and the promotion code has been entered into the "Promotion Code" field.
 9. Discount rate is (20%) on the base fare, is not applied to taxes or any other additional costs and charges.
 10. This offer is valid only for scheduled flights operated by Turkish Airlines. It is not valid for AJet flights, Turkish Airlines codeshare flights and Star Alliance partner airline flights.
 11. The ticketing and travel periods end according to the local Turkish time.
 12. Discount amount may vary according to exchange rates.
 13. Only KFH Cardholders notified of the special offer by Turkish Airlines, can benefit from the offer. The right of use cannot be transferred within the scope of the offer.
 14. This offer may not be combined with other Turkish Airlines offers and discounts (disabled, child, infant, student, etc.).
 15. Turkish Airlines reserves the right to change the offer terms and conditions, definitions, and other information, and to cancel the offer.
1. العرض متاح لحاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي ش.م.ب. (مقفلة) ("حاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي"), ويسري على التذاكر الصادرة خلال الفترة من 18 أغسطس 2026م حتى 18 سبتمبر 2026م، على أن تكون تواريخ السفر خلال الفترة من 18 أغسطس 2026م حتى 17 أغسطس 2027م ("فترة العرض"). ويسري العرض فقط على التذاكر التي يتم شراؤها عبر تطبيق الخطوط الجوية التركية أو الموقع الإلكتروني للخطوط الجوية التركية.
 2. يمكن لحاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي شراء التذاكر بخم قدره (20%) عبر تطبيق الخطوط الجوية التركية أو الموقع الإلكتروني للخطوط الجوية التركية.
 3. يمكن الاستفادة من هذا العرض عدة مرات خلال فترة العرض.
 4. لا يسري هذا العرض على الرحلات المغادرة من البحرين خلال الفترات التالية:
 - 11 ديسمبر 2026م – 17 ديسمبر 2026م
 - 15 يناير 2027م – 19 يناير 2027م
 - 9 مارس 2027م – 10 مارس 2027م

كما لا يسري العرض على الرحلات القادمة إلى البحرين خلال الفترات التالية:

 - 19 ديسمبر 2026م – 20 ديسمبر 2026م
 - 29 يناير 2027م – 30 يناير 2027م

(يرجى الرجوع إلى الجدول أدناه للاطلاع على فترات عدم سريان العرض.)
 5. يسري العرض على تذاكر الدرجة السياحية ودرجة رجال الأعمال، سواء لرحلات الذهاب فقط أو الذهاب والعودة، من البحرين إلى جميع وجهات شبكة الخطوط الجوية التركية.
 6. يسري الرمز الترويجي على الحجز بحد أقصى تسعة (9) مسافرين.
 7. تطبق شروط وأحكام فئة الحجز في حال إجراء أي تعديل أو إلغاء. ولا يسري الخصم على التذاكر التي يتم إصدارها بعد إجراء تعديل أو إلغاء.
 8. سيتم عرض قيمة الخصم وإجمالي سعر التذكرة بعد الخصم بعد اختيار طريقة الدفع في صفحة الدفع وإدخال الرمز الترويجي في خانة "Promotion Code".
 9. يبلغ الخصم (20%) من السعر الأساسي للتذكرة، ولا يشمل الضرائب أو أي تكاليف أو أجور إضافية أخرى.
 10. يسري هذا العرض فقط على الرحلات المجدولة التي تشغلها الخطوط الجوية التركية، ولا يسري على رحلات AJet أو رحلات المشاركة بالرمز (Codeshare) التابعة للخطوط الجوية التركية أو الرحلات التي تشغلها شركات الطيران الشريكة في تحالف (Star Alliance).
 11. تنتهي فترة إصدار التذاكر وفترة السفر وفقاً للتوقيت المحلي في تركيا.
 12. قد تختلف قيمة الخصم بحسب أسعار صرف العملات.
 13. يقتصر الاستفادة من هذا العرض على حاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي الذين تم إخطارهم بالعرض الخاص من قبل الخطوط الجوية التركية. ولا يجوز نقل حق الاستفادة من هذا العرض إلى أي شخص آخر.
 14. لا يجوز الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أخرى تقدمها الخطوط الجوية التركية (مثل خصومات ذوي الإعاقة، والأطفال، والرضع، والطلبة وغيرها).
 15. تحتفظ الخطوط الجوية التركية بالحق في تعديل الشروط والأحكام أو التعريفات أو أي معلومات أخرى متعلقة بالعرض، كما تحتفظ بحقها في إلغاء العرض في أي وقت.

Title		تفاصيل العرض
PROMOCODE	رمز العرض الترويجي	TKKFH20
ROUTE	مسار الرحلة	رحلة ذهاب فقط أو ذهاب وعودة One-way, Round Trip or Both
CABIN	درجة السفر	الدرجة السياحية، درجة رجال الأعمال أو جميع الدرجات Economy, Business and All
DISCOUNT	الخصم	خصم (20%) على السعر الأساسي للتذكرة (20%) on base fare
PAYMENT METHOD	طريقة الدفع	باستخدام أي من بطاقات الائتمان أو بطاقات الخصم المباشر الصادرة من بيت التمويل الكويتي Through any KFH Credit and Debit cards
DEPARTURE	دولة المغادرة	البحرين BAHRAIN
ARRIVAL	الوجهة	جميع وجهات شبكة الخطوط الجوية التركية ALL NETWORK
BOOKING START DATE	تاريخ بدء الحجز	18 August 2026
BOOKING END DATE	تاريخ انتهاء الحجز	18 September 2026
TRAVEL START DATE	تاريخ بدء السفر	18 August 2026
TRAVEL END DATE	تاريخ انتهاء السفر	17 August 2027
BLACKOUT DATE	فترات الحظر	الرحلات المغادرة من البحرين OUTBOUND BLACKOUT
		11 ديسمبر 2026م - 17 ديسمبر 2026م 11 Dec 2026 – 17 Dec 2026
		15 يناير 2027م - 19 يناير 2027م 15 Jan 2027 – 19 Jan 2027
		9 مارس 2027م - 10 مارس 2027م 09 Mar 2027 – 10 Mar 2027
		الرحلات القادمة إلى البحرين INBOUND BLACKOUT
		19 ديسمبر 2026م - 20 ديسمبر 2026م 19 Dec 2026 – 20 Dec 2026
		29 يناير 2027م - 30 يناير 2027م 29 Jan 2027 – 30 Jan 2027